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Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 09. oktober 2012 kl. 16.30     
Sekretariat: 23475338  
 
 
Møteleder:   
   
Tilstede: Ezgi Kutal 

Ingrid Walseth Frøyen 
Tuva Greaker 
Vemund Rudberget 
Hermann Foss 
Ingunn Halsebakke 

 

   
Forfall: Hannah Figenschou Johansen  
   
Som vara møtte:   
   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær: Karin Swanstrøm  
 
Åpen halvtime 
Godkjenning av innkalling 
Godkjenning av sakskart 
Informasjon  
Eventuelt 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 21 /12  UR-protokoll august og september 2012 ................................................................ 1 
Sak 22 /12  Fartsbegrensning 40km/t i Ullevålsveien................................................................ 1 
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Sak 21 /12  UR-protokoll august og september 2012 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Godkjent 
 
 

Sak 22 /12  Fartsbegrensning 40km/t i Ullevålsveien  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Det vises til tidligere vedtak om fartssoningstiltak i Bydel St. Hanshaugen.  
I og med at Ruter fra og med 1.mai i år nedla bussruten Ullerntoppen – Grensen, mellom 
Majorstuen og Grensen, har Ullevålsveien på strekningen Colletts gate – Kirkeveien opphørt å 
være kollektivtrasé.  
Bydelsutvalget mener derfor at det nå bør iverksettes ulike fartsreduserende tiltak på denne 
strekningen av Ullevålsveien. Bydelsutvalget ber om at det vurderes en endring av 
fartsgrensen på denne strekningen fra 50 km/t til 30 alternativt 40 km/t.  
I tillegg til redusert hastighet bør det vurderes om det i tillegg er behov for fartshumper eller 
signalregulert gangfelt på strekningen. 
 
Behandling:  
Ungdomsrådet mener det er viktig å redusere fartsgrensen til 30 alternativt 40km/t i 
Ullevålsveien. Det er veistrekning som mange barn og unge bruker til og fra skolen og i 
fritiden.    
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 
 
Ungdomsrådets egne saker: 

• Åpen halvtime.  Grete Haga, seksjonsleder for Kultur- og fritidsseksjonen, orienterte 
om Ungdommens kulturmønstring ( UKM ) som skal gjennomføres mars 2013. Det 
ønskes fra UKM sentralt at noen ungdommer i hver bydel melder seg som UKM-
ambasadører. Det vil si å fronte bydelen med informasjon og skape engasjement for 
deltakelse og gjennomføring av UKM . Grete Haga ønsker en tilbakemelding om 
innen 20.november.  

• Informasjon om ungdomsrådet.  Sekretær informerte om hva ungdomsrådets arbeid 
består i til de nye representantene. Det skal bestilles nye håndbøker til de nye 
representantene som de forhåpentligvis kan få på neste møte. 
Sekretær sender ut adresseliste over nåværende representanter.    



 2 

• Valg. Ungdomsrådet er ennå ikke fulltallig – det gjenstår valg av uorganisert fra 
Marienlyst skole. 
Følgende representanter valgt inn i ungdomsrådet for 2012 – 2013: 
Ingrid Walseth Frøyen – klubbstyret ved Hammersborg fritidsklubb – 1 år 
Hermann Foss – klubbstyret ved Marienlyst fritidsklubb og aktivitetsklubb – 1 år 
Ezgi Kutal – uorganisert fra Marienlyst skole/Oslo Katedralskole -  1 år igjen 
Hannah Figenschou Johansen – uorganisert Ila skole/Foss videregående skole – 1 år 
igjen 
Vedmund Rudberget – elevrådet Ila skole – 1 år 
Tuva Greaker – elevrådet Marienlyst skole – 1 år 
Ingunn Halsebakke – uorganisert fra Ila skole – 2 år 
 
Innen novembermøtet må det velges inn 1 representant for uorganiserte samt 2 
vararepresentanter. På dette møtet skal det velges en leder og nestleder av 
ungdomsrådet.  

• Midler til lokale tiltak .  Ungdomsrådet valgte å støtte Hammersborg fritidsklubb med 
å erstatte utstyr til bandrommet på klubben som ble stjålet i sommer. Ungdomsrådet 
bevilget kr. 35.000. 

• Sentralt ungdomsråd ( SUR). Sekretær sender informasjon om SUR til 
representantene. Alle oppfordres til å melde seg på hyttetur arrangert av SUR  
26. -28.oktober. Informasjon sendes ut og alle sørger for påmelding selv. 
 
 

 
 


